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Formannskapet 30.11.2020:

Behandling:
1. Ordfører orienterte om følgende:

- Det har vært en flott trandisjon gjennom mange år at arbeidsåret avsluttes med en hyggelig
julemiddag for formannskapet, rådmann, stabssjef, kommunalsjefer og politisksekretariat med sine
respektive. På grunn av pandemien utgår dette i år.

- Det er også en hyggelig tradisjon at kommunestyret tildeles en liten julegave av symbolsk verdi.
Dette året blir kommunestyret på Teams. Julegaven som allerede er kjøpt inn, boken "Tur i vei" er
skrevet av en lokal turgruppe og viser til 50 ulike turmål i Karmøy kommune. Gruppelederne kan
hente julegaven i servicetorget frem til jul og overrekke til de faste kommunestyremedlemmene i sin
partigruppe.

- Kommunestyremøtet i desember kan ha en agenda som gjør at det blir utfordrende å gjennomføre
hele møtet på en dag. Det bes derfor om at representantene holder av to dager. De to dagene er da
mandag 14. desemeber og tirsdag 15. desember.

2. Grindhaug (KrF) fremmet forslag på vegne av posisjonspartiene (Ap, KrF, FrP, SP)

I den helt spesielle tiden vi er inne i er det ekstra viktig å opprettholde trygge og gode tjenester til alle
Karmøybuer, ikke minst våre barn og unge.
Fra formannskapets disposisjonspost bevilges hele restbeløpet kr 195.000,- til aktiviteter for barn og
barnefamilier med vedvarende lav inntekt. Beløpet disponeres av familieveileder og miljøarbeider til
aktiviteter for familier med fokus på barn og unge.

Grindhaug (KRF) inviterte de øvrige partiene til å tiltre som medforslagsstillere. Saken ble tatt opp til
realitetsbehandling, og ble vurdert under ett med pkt 3.



3. Nilsen (Ap) fremmet to forslag på vegne av posisjonspartiene (Ap, KrF, FrP, SP)  
 
Forslag 1: 
Kolnes Grendeutvalg (turgruppa) har startet arbeidet med en etterlengtet tursti på Kolnes. Lokale 
entreprenører/leverandører bidrar positivt i planlegging og gjennomføring. Formannskapet bevilger 
kr 50.000,- til å dekke kostnadene til grus som toppdekke på disse stiene. Beløpet belastes 
formannskapets disposisjonspost. 
 
Forslag 2: 
Nord-Karmøy historielag har overtatt boksamlingen etter Marie og Fridtjof Øvrebø fra Haugesund 
folkebibliotek.  Formannskapet bevilger kr. 50.000,- til Nord-Karmøy historielag som driver 
dugnadsarbeid for å pusse opp og drifte et "Øvrebø-rom". Boksamlingen skal lagres forsvarlig 
og gjøres tilgengelig for alle interesserte. Beløpet belastes formannskapets disposisjonspost. 
 
Nilsen (AP) inviterte de øvrige partiene til å tiltre som medforslagsstillere. Saken ble tatt opp til 
realitetsbehandling.  
 
Spørsmålet om å realitetsbehandle forslagene fremsatt av Grindhaug (KrF) og Nilsen (Ap) ble vurdert 
under ett. Forslagene ble enstemmig vedtatt tatt opp som sak jf. kommuneloven § 11-3.  
 
Forslaget fremsatt av Grindhaug (KrF) på vegne av alle partiene ble enstemmig vedtatt.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) på vegne av alle partiene om å bevilge kr 50 000 til Kolnes 
Grendautvalg ble enstemmig vedtatt.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) på vegne av alle partiene om å bevilge kr 50 000 til Nord-Karmøy 
historielag enstemmig vedtatt.  
 
 
4. Rådmannen viste til utsendt motat og orienterte om status på kjennelsen av skjønnet og Karmøy 
kommunes vurderinger og eventuelle ansvar når det gjelder Fjord Motorpark.  
Rådmannen orienterte om ankefrist (4. desember) og anbefalingen fra advokat. Ordfører orienterte 
om et brev han mottok samme dag signert av 24 av de faste representantene i kommunestyret. 
Brevet er sendt ut til alle representantene i formannskapet.  
 
 
5. Brekke Jakobsen (Ap) stilte spørsmål ved prosjektet "Dagstursenter".  
Dette prosjektet er godt i gang i Rogaland. 19 av 23 kommuner i Rogaland har foreløpig takket ja til 
invitasjonen om å være med videre, og lurer derfor på hvor Karmøy kommune står her. Rådmannen 
informerte om at saken er til behandling administrativt og blir lagt frem til politisk behandling første 
kvartal 2021. 
 
 
6.  Thorheim (KL) stilte spørsmål til rådmannen vedrørende ny kommuneplan.  
Thorheim viste til at formannskapet nedsatte en kommuneplangruppe bestående av 4 folkevalgte. 
Sist det var møte i gruppen var 17. september. Spørsmålet til rådmannen er om det er fastsatt 
tidspunkt for neste møte i komuneplangruppen? Rådmann viste til at det planlegges videre møter og 
at hun vil komme tilbake til spørsmålet.  
 
 
 
FSK- 148/20 Vedtak: 
1. I den helt spesielle tiden vi er inne i er det ekstra viktig å opprettholde trygge og gode tjenester til 
alle Karmøybuer, ikke minst våre barn og unge. 



Fra formannskapets disposisjonspost bevilges hele restbeløpet kr 195.000,- til aktiviteter for barn og 
barnefamilier med vedvarende lav inntekt. Beløpet disponeres av familieveileder og miljøarbeider til 
aktiviteter for familier med fokus på barn og unge. 
 
2. Kolnes Grendeutvalg (turgruppa) har startet arbeidet med en etterlengtet tursti på Kolnes. Lokale 
entreprenører/leverandører bidrar positivt i planlegging og gjennomføring. Formannskapet bevilger 
kr 50.000,- til å dekke kostnadene til grus som toppdekke på disse stiene. Beløpet belastes 
formannskapets disposisjonspost. 
 
3. Nord-Karmøy historielag har overtatt boksamlingen etter Marie og Fridtjof Øvrebø fra Haugesund 
folkebibliotek.  Formannskapet bevilger kr. 50.000,- til Nord-Karmøy historielag som driver 
dugnadsarbeid for å pusse opp og drifte et "Øvrebø-rom". Boksamlingen skal lagres forsvarlig 
og gjøres tilgengelig for alle interesserte. Beløpet belastes formannskapets disposisjonspost. 
 
 
 
 
 
 
 
 


